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Pálmai Róbert Henrik polgármester jelölt 
 

Tisztelt rétsági lakosok! 
 
Pálmai Róbert vagyok 35 éves rétsági lakos, optikusvállal-
kozó. A feleségem által kerültem Rétságra, akivel boldog 
házasságban élünk kisfiunkkal és hála Istennek a következő 
gyermek is útban van. Vendéglátó ipari szakközépiskolával 
kezdtem a tanulmányaimat utána mentem főiskolára és 
felnőttképzésben még a látszerész iskolába. A tanulást 
mindig is fontosnak tartottam, hiszen örökké tovább kell 
magunkat képeznünk. 1997-1998-ban már étterem igazgató 
helyettes voltam az akkori Duna Club hotel kormány-
üdülőben. Utána vállalkozó lettem és összesen három étter-
met üzemeltettem. Az elmúlt években optikákat nyitottam, 
a következőt most indítom Pesten. 

Nagy öröm számomra, hogy milyen sok kopogtató 
cédulával tiszteltek meg az emberek, még egyszer köszö-
nöm mindenkinek. Sokak kedves biztatására döntöttem úgy, 
hogy indulok a választásokon, mert ha nem érezném ma-
gamban, akkor nem is tenném. Nagy szükség van most 
Rétságon a reformokra. Bizonyára egyetértenek velem 

abban, hogy kisvárosunk jelenlegi állapotára nem lehetünk büszkék. Le vagyunk maradva a többi 
hatékony önkormányzattól!Agilis, határozott, kreatív vezetésre van szükség, aki kiaknázza a 
kapcsolatait és a lehetőségeket és mindezt végre Rétság javára fordítja! Rengeteg a teendőnk, sok 
munkát hagytak ránk… 

Mindig optimista voltam, most is az leszek, mert ha még négy évet várnánk, akkor 12 éves 
lemaradást kellene behoznunk! Ezt nem engedjük. Választani kell! Igen választani, régi és új 
között! Megkérek mindenkit, hogy menjenek el szavazni október 3-án. Nagyon fontos a jövőnk 
végett, végre össze kell fogni és cselekedni. Négy évvel ezelőtt a választópolgárok 66%-a ment el 
szavazni. Emeljük fel ezt 75%-ra! Hinnünk kell, bíznunk a sikeres jövőképben és ismerjük meg 
végre az összefogás erejét.   

Az elmúlt éveket elemezve nem az a kérdés, hogy mit tett a vezetés, hanem milyen áron! 
Mi maradt ránk? Van-e hiány? Mennyi a hiány? Mennyi a hitelünk? A szerződések szabály-

szerűek voltak? Miért vagyunk lemaradva a többi hatékony önkormányzattól? Miért nincs megfe-
lelő, szép városképünk? Sorolhatnám, de minek hisz változtatni kell! Önöknek október 3-án. 
Akkor egy új korszak kezdődik, mert Rétság mindannyiunké és nem csak 1-2 emberé! A lakosság 
kellően lesz tájékoztatva mindenről, nem úgy mint most. 

Rétságból élők helyett, Rétságért élőket a vezetésbe! Igenis új arcok is kellenek a vezetésbe! 
A döntések arányosak és célszerűek lesznek, költséghatékonysága igazodni fog a lehető-

ségekhez. A Civil Mozgalom színeiben indulok, ami ma a parlamenten kívüli legnagyobb erő 
Magyarországon. 

Célom a település fejlődésének elősegítése, egy gazdaságilag önnáló, munkahelyteremtő és 
gondoskodó önkormányzat létrehozása. Ez csak a választók aktív támogatásával valósulhat meg. 
Adjon esélyt a jövőnek, megérett a váltás.  

Kérem, tiszteljenek meg a lakossági fórumon szeptember 30-án csütörtökön 17 órától a 
Művelődési házban ott részletesen átbeszéljük a programunkat. 
 
Köszönöm! 
 

Pálmai Róbert 


